
Protokół Nr XIII/08 
-------------------------------------------------------------------- 

z sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej 27 lutego 2008 r.  
w sali konferencyjnej Domu Kultury w Dobrej 

  
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Janicki o godz. 910 otworzył XIII sesję Rady 
Miejskiej w Dobrej. Powitał zaproszonych gości: radnych Rady Powiatu Tureckiego p. 
Zbigniewa Bartosika i p. Wojciecha Ruska, kierowników jednostek, zak ładów pracy, 
przedstawicieli samorządów wiejskich, Burmistrza Dobrej – p. Andrzeja Piątkowskiego, z-
cę Burmistrza Dobrej – p. Jacka Gajewskiego, Sekretarza Dobrej – p. Stanisława 
Stasiaka, Skarbnika Dobrej – p. Beatę Kmieć. 
 

Przewodniczący Paweł Janicki stwierdził, że na stan 15 radnych Rady Miejskiej w 
Dobrej w sesji bierze udział 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może 
obradować i podejmować uchwały. 
Listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do protokołu. 
Protokołowała obrady – Barbara Wituła – inspektor UM w Dobrej. 

 
W związku z tym, że nie zgłoszono zmian do porządku obrad przewodniczący 

Paweł Janicki przedstawił porządek sesji Rady Miejskiej. 
 

Porządek obrad. 
1. Otwarcie Sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Sprawy samorządu. 
7. Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z dzia łalności międzysesyjnej. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wyrażenia zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Strachocicach na 
szkołę filialną oraz określenie struktury organizacyjnej – nr XIII/101/08 

2) wyrażenia zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Dąbrowicy na 
szkołę filialną oraz określenie struktury organizacyjnej – nr XIII/102/08 

3) zaciągnięcia kredytu na inwestycję pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej z 
przykanalikami oraz kanalizacji deszczowej – etap VI część 1 w m. Dobra – nr 

 



XIII/103/08 

4) zaciągnięcia pożyczki – nr XIII/104/08 

5) zmiany budżetu za 2008 r. – nr XIII/105/08 

6) wyłapywania bezdomnych zwierząt na terenie Gminy Dobra i dalszego 
postępowania z nimi – nr XIII/106/08 

7) ustalenia okolicznościowych obchodów „Dni Dobrej” – nr XIII/107/08. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
10.   Wolne wnioski. 
11.    Zamknięcie obrad. 
 
 
ad: 1, 2, 3.  
 
Jak wyżej. 
 
ad: 4.  

Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
 

 Przewodniczący Paweł Janicki poinformował, że protokół nr XII/07 poprzedniej 
sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej w dniu 28.12.2007 r. był wyłożony do wglądu w 
biurze Rady oraz przed posiedzeniem Rady, wszyscy radni mogli zapoznać się z jego 
treścią i wnieść uwagi. 
 Do otwarcia sesji uwag takich nie zgłoszono i przewodniczący wnioskował o 
przyjęcie „Protokołu nr XII/07” bez odczytywania. Po przeprowadzonym g łosowaniu 
przewodniczący stwierdził, że protokół został jednogłośnie przyjęty przez Radę tj. na 15 
radnych obecnych na sali podczas głosowania za jego przyjęciem głosowano 15 radnych, 
nie było głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 
 
 
 
 
ad: 5. 

Interpelacje i zapytania radnych. 
 
 

 
 Radny Mariusz Musialik zgłosił wniosek do Dyrekcji Krajowych Dróg w sprawie 

 



oczyszczenia rowów w Rzymsku, stojąca woda utrudnia prace rolników. 
 
Odpowiedzi zostały zawarte  w pkt. 9. 
 
ad:  6. 

Sprawy samorządu. 
 
W sprawach samorządu głos zabrali: 
 
 Pan Józef Skonieczny (soł. Wola Piekarska) wnioskował o wymianę lampy w m. 
Wola Piekarska, zwrócił uwagę, że problem ten już wcześniej zgłaszał, który nie został do 
chwili obecnej załatwiony. 
Poruszył również sprawę  za niskich poborów dla sołtysów. 
  
 Pani Teresa Światłowska (soł. Moczydła) mówiła na temat złożenia pisma z prośbą  
o założenie asfaltu w m. Moczydła, na które nie otrzymała odpowiedzi. 
Mówiła również na temat oznakowania Moczydeł od strony Boleszczyna i Dobrej. 
 
 Pani Jadwiga Józefiak (soł.Skęczniew) zgłosiła sprawę wycięcia drzew od m. 
Skęczniew w kierunku Dobrej, sprawa ta by ła zgłaszana kilkakrotnie. 
 
 Pan Sekura Stanisław (soł.Zagaj) powiedział odnośnie oznakowania miejscowości 
Czyste. 
 
 Pan Sekura Adam ( soł.Józefów) poruszył sprawę oznakowania niebezpiecznych 
miejsc: znaki ostrzegawcze, ograniczenie szybkości oraz uwaga zwierzęta domowe w m. 
Józefów. 
 
 Pani Ewa Makówka (soł. Chrapczew) zwróciła się z prośbą o przydział wału, 
ponieważ za gruby żwir został przywieziony na drogę. 
Odpowiedzi zostały zawarte w pkt. 9. 
 
ad: 7.  

Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z działalności międzysesyjnej. 
 
 

Burmistrz Dobrej – p. Andrzej Piątkowski przedstawił sprawozdanie z wykonania 
uchwał Rady Miejskiej w Dobrej i z działalności międzysesyjnej za okres od 29.12.2007 r. 

 



do 26.02.2008 r. 
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Zwrócił się z prośbą do sołtysów o udział rolników w szkoleniach organizowanych przez 
Pana Krzysztofa Kwińciaka z ODR w Kościelcu, które są na bardzo wysokim poziomie. 
Poinformował, że w krótkim czasie spłyną na gminy środki unijne, dostęp do tych środków 
jest ograniczony, gmina może złożyć jeden wniosek, następny nabór będzie w 2009 roku. 
Mówił również  na temat uzyskania środków unijnych i środków z kapitału ludzkiego na 
pomoc w zmianie kwalifikacji. 
Poinformował też o pracach toczących się  na kolektorze sanitarnym etap VI w m. Dobra 
na ul. Narutowicza i Długiej Wsi. 
Do przedstawionej informacji nie zg łoszono żadnych pytań. 
 
ad: 8.  

Podjęcie uchwał  
 

1) Wyrażenie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Strachocicach na 
szkołę filialną oraz określenie struktury organizacyjnej – nr XIII/101/08 

 

 Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poinformował, że powrót do tematu 
odnośnie  zmian w szkołach został podjęty z kilka powodów: muszą odbyć się konkursy w 
szkołach, o rok przesunięto przejście na emeryturę, pojawiły się szanse uzyskania z 
kapitału ludzkiego na utworzenie oddziałów przedszkolnych 3-5 latków. 
Podjęcie proponowanej uchwały jest związane z realizacją działań zmierzających do 
racjonalizacji sieci placówek szkolnych na terenie Gminy Dobra ze względu na zbyt małą 
liczbę uczniów. 
W roku szkolnym 2007/2008 do Szkoły Podstawowej w Strachocicach uczęszcza 30 
dzieci. 
Liczba urodzeń w latach 2004-2007 przedstawia się następująco: 2004 – 4 dzieci, 2005 -  
0, 2006 – 5 dzieci, 2007 – 4 dzieci. Wynika z tego, że liczba urodzeń utrzymuje się na 
niskim poziomie, co będzie skutkowało bezpośrednio małą liczbą uczniów w szkole. 
W wyniku planowanej zmiany, Szkoła Podstawowa w Strachocicach z dniem 1.09.2008 r. 
przestałaby być samodzielną jednostką organizacyjną a stałaby się szkołą filialną 
podporządkowaną Szkole Podstawowej – Zespół Szkół Publicznych w Dobrej. Struktura 
organizacyjna szkoły filialnej obejmowałaby oddział przedszkolny i kl. I-III. 
Odbyło się spotkanie Rady Pedagogicznej i rodziców z m. Strachocice, obawy nauczycieli 
to, że nie wszyscy będą mieć zatrudnienie, natomiast rodzice postawili warunek o lepszą 
organizację dojazdu do szkoły. 

 



 Następnie przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej poprosi ł o przedstawienie opinii 
komisji. 
 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław Ignaczak 
poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do projektu uchwa ły. 

 
Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski oznajmił, że  

Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, ale nie jednogłośnie. 
 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem uchwały w 
sprawie wyrażenia zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Strachocicach na 
szkołę filialną oraz określenie struktury organizacyjnej, która została przyjęta przez Radę 
w sposób następujący: tj. na 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” jej 
przyjęciem głosowało 13 radnych, głosów „przeciw” - 1  i „wstrzymujących” – 1. 
 
Uchwała Nr XIII/101/08 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27.02.2008 r. w sprawie wyrażenia 
zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Strachocicach na szkołę filialną oraz 
określenie struktury organizacyjnej stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 
 

2) wyrażenia zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Dąbrowicy na szkołę 
filialną oraz określenie struktury organizacyjnej – nr XIII/102/08 

Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poinformował, w roku szkolnym 2007/2008 
do Szkoły Podstawowej w Dąbrowicy uczęszcza ogółem 33 dzieci. Z uwagi na małą liczbę 
uczniów nauka odbywa się w klasach łączonych. Szkoła liczy 4 oddziały. Przedstawił 
urodzenia dzieci w latach: 2004 – 6 dzieci, 2005 – 5 dzieci, 2006 – 3 dzieci, 2007 – 2 
dzieci.  

Aby spełnić warunek – praca dla wszystkich nauczycieli - docelowo przewiduje się 
zmianę struktury organizacyjnej szkoły do oddziału zerowego i nauczania w kl. I – III i 
przedzkole alternatywne dla  3-5- latków.  Zmiana ta nastąpiłaby z dniem 1.09.2009 r. W 
roku szkolnym 2008/2009 zostałaby zachowana istniejąca struktura tj. oddział zerowy oraz 
kl. I – VI. 

Wszystkie uchwały zostaną przesłane do Kuratora w celu uzyskania opinii. Po 
uzyskaniu pozytywnej opinii na następnej sesji będą proponowane dalsze uchwały. 

Następnie przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej poprosi ł o przedstawienie opinii 
komisji. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław Ignaczak 

 



poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do projektu uchwa ły. 
 
Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski oznajmił, że 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, ale nie jednogłośnie. 
 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
wyrażenia zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Dąbrowicy na szkołę filialną 
oraz określenie struktury organizacyjnej. 

 
Wyniki głosowania: 
 
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 radnych, 
Głosów przeciwnych –  3, 
Głosów wstrzymujących się –  1. 
 
Uchwała Nr XIII/102/08 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27.02.2008 r. w sprawie wyrażenia 
zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Dąbrowicy na szkołę filialną oraz 
określenie struktury organizacyjnej stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 
 

3) zaciągnięcia kredytu na inwestycję pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej z 
przykanalikami oraz kanalizacji deszczowej – etap VI część 1 w m. Dobra – nr 

XIII/103/08 

 
 Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poinformował, że w budżecie Gminy Dobra 
na lata 2007-2008 zaplanowano zadanie inwestycyjne pt. „Budowa kanalizacji sanitarnej z 
przykanalikami oraz kanalizacji deszczowej – etap VI część 1 w m. Dobra, które zostanie 
sfinansowane między innymi ze środków pochodzących z zaciągniętego kredytu 
inwestycyjnego. 
W roku 2007 gmina odstąpiła od zaciągnięcia kredytu, ponieważ nie wpłynęły żadne 
faktury, obecnie trzeba wesprzeć się kredytem. Maksymalna kwota zaciągnięcia kredytu to 
763.000,00 zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław Ignaczak 
poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do projektu uchwa ły. 

 
Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski oznajmił, iż 

również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 



 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem uchwały w 
sprawie zaciągnięcia kredytu na inwestycję pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej z 
przykanalikami oraz kanalizacji deszczowej – etap VI część 1 w m. Dobra, która została 
przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali podczas g łosowania 
za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, „przeciw” i „wstrzymujących się” nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XIII/103/08 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27.02.2008 r. w sprawie 
zaciągnięcia kredytu na inwestycję pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej z przykanalikami 
oraz kanalizacji deszczowej – etap VI część 1 w m. Dobra stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu. 
 
 

4) zaciągnięcia pożyczki – nr XIII/104/08 

 
 Burmistrz poinformował, że w budżecie gminy Dobra na lata 2007-2008 
zaplanowano zadanie inwestycyjne pt. „Budowa kanalizacji sanitarnej z przykanalikami 
oraz kanalizacji deszczowej – etap VI część 1 w m. Dobra, które zostanie sfinansowane 
między innymi ze środków pochodzących z zaciągniętego kredytu inwestycyjnego z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w kwocie 600 tys. zł. W ubiegłym roku 
pożyczka ta również nie została skonsumowana, po podjęciu uchwały i zaopiniowaniu 
przez Regionalną Izbę Obrachunkową będzie można korzystać i z kredytu i z pożyczki. 
 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław Ignaczak i 
przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski poinformowali o 
przyjęciu przez Komisje pozytywnych opinii do zaproponowanego projektu uchwa ły.  
 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem uchwały w 
sprawie zaciągnięcia pożyczki, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na  15 
radnych obecnych na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 
radnych,głosów  „przeciw” i  „wstrzymujących” nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XIII/104/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27.02.2008 r. w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

 
5) zmiany budżetu za 2008 r. – nr XIIII/105/08 

 



 
 
 Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poprosił Skarbnika Dobrej p. Beatę Kmieć o 
przedstawienie zmian do budżetu na 2008 r, która omówi ła go zgodnie z załącznikiem: 
zwiększa się plan dochodów budżetu o kwotę 21.612.00 zł, z tego: 
− Dz. 801 rozdz. 80101 o kwotę 13.902,00 zł – dodatkowe środki na 2008 rok na 

realizację projektu „Wszystko zaczyna się od marzeń” realizowanego przez Gminę i 
Miasto Warta 

− Dz. 801  rozdz. 80110  o kwotę 7.710,00 zł – dodatkowe środki na 2008 r. na realizację 
projektu „Wszystko zaczyna się od marzeń” 

a/  zwiększa się plan wydatków budżetu o kwotę 167.635,87 zł, z tego: 
Dz. 500 rozdz. 50095 § 4210 i 4300 – 20.000 zł – prace na placu targowym o kwotę 
łączną 
Dz. 600 rozdz. 60016 § 6050 o kwotę – 445.000,00 zł – do realizacji na 2008 r. 
wprowadzono dwie inwestycje: „Przebudowa drogi gminnej w Strachocicach” łączny 
planowany koszt wynosi 365.000,00 zł i druga inwestycja „Przebudowa łącznika  ulicy 
Narutowicza i Kilińskiego” łaczny planowany koszt wynosi 80.000,00 z ł. 
Dz. 801 rozdz. 80101 o kwotę – 57.631,18 zł – wydatki na realizację programu „Wszystko 
zaczyna się od marzeń” zgodnie z planem finansowym szkół podstawowych 
Dz. 801 rozdz. 80110 o kwotę – 23.808,62 zł – wydatki na realizację programu „Wszystko 
zaczyna się od marzeń” zgodnie z planem finansowym gimnazjum 
Dz. 900 rozdz. 90013 § 4300 o kwotę – 5.000,00 zł – środki zabezpieczone na ewentualne 
koszty związane z funkcjonowaniem schroniska dla zwierząt mającego na stanie zwierzęta 
z gminy Dobra 
Dz. 900 rozdz.90095 § 4430 o kwotę – 3.000, 00 zł różne opłaty i składki 
b/   zmniejsza się plan wydatków budżetu o kwotę 600.000,00 zł z tego: 
dz.900 rozdz. 90004 § 6050 o kwotę – 300.000,00 zł – przesunięcie o rok realizacji 
inwestycji Zagospodarowanie terenu zieleni w Dobrej przy ul. Parkowej i Nowotki  
dz. 921 rozdz. 92105 § 6050 o kwotę – 300.000,00 zł – przesunięcie o rok realizacji 
inwestycji „Renowacja parku w Długiej Wsi „ 
 
 Burmistrz Dobrej poinformował, że realizację odnowy parków w m. Długa Wieś i W 
Dobrej przy ul. Parkowej i Nowotki przesunięto o jeden rok, ponieważ do programu 
obszarów wiejskich nie można zgłosić dwóch wniosków, tylko jeden, dlatego 
zaproponowano przenieść kwotę 80.000,00 zł na przebudowę łącznika ulicy Narutowicza i 
Długą Wsią oraz ul. Kilińskiego w stronę placu targowego. Kolejna inwestycja dotyczy 
drogi w Strachocicach. 
Poinformował również o ogłoszeniu naboru wniosków na budowę dróg, rozporządzenie o 

 



szerokości dróg nie blokuje składanie wniosków, ponieważ już nie obowiązuje. Trzeba 
wybrać jedną drogę, która będzie najbliższa wymaganym parametrom. Ważna jest 
długość drogi. Zaproponował zająć się trzema drogami: Miłkowice, Strachocice i Linne. 
Drogę, która będzie miała najwięcej punktów zgłosić do budowy. 
 
 Sekretarz Dobrej p.Stanisław Stasiak przedstawił kryteria naboru wniosków na 
budowę dróg. Po podsumowaniu droga w Miłkowicach uzyskała 19 punktów, w 
Strachocicach – 19 punktów, droga w Linnym – 27 punktów. 

 
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław Ignaczak i 

przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski przedstawili 
pozytywne opinie Komisji do proponowanych zmian budżetu. 
 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem uchwały w 
sprawie zmiany budżetu za 2008 r., która została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 
15 radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 15  
radnych, głosów „przeciw” – nie było,  „głosów wstrzymujących” –  również nie było. 
 
Uchwała Nr XIII/105/08 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27.02.2008 r. w sprawie zmiany 
budżetu za 2008 r. stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 

6) wyłapywania bezdomnych zwierząt na terenie Gminy Dobra i dalszego 
postępowania z nimi – nr XIIII/106/08 

 
 Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski wyjaśnił, że zadaniem własnym gminy jest 
zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom oraz ich wyłapywanie. Organem właściwym 
do określenia szczegółowych zasad wyłapywania oraz postępowania z wyłapywanymi 
bezdomnymi zwierzętami jest Rada Miejska w Dobrej. 
 UM w Turku wraz z Zakładem Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej trzy lata 
temu wyszedł z propozycją o przystąpieniu do budowy schroniska dla zwierząt dla powiatu 
tureckiego. Malanów, Kawęczyn i Dobra nie przystąpiły do propozycji. Schronisko 
powstało. Od tego roku będą przeprowadzane kontrole przez inspekcję weterynaryjną,  jak 
gminy radzą sobie z tym problemem. Po rozmowie z Wójtem Kawęczyna i Malanowa 
zadecydowano o przystąpieniu do propozycji miasta Turku. 
 Podmiotem wykonującym wszystkie czynności związane z wyłapywaniem zwierząt 
bezdomnych, ich transportem oraz umieszczeniem w schronisku w Turku i opieką nad 
umieszczonymi zwierzętami zajmować się będzie Przedsiębiorstwo Gospodarki 

 



Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o w Turku, z którym zostanie zawarta stosowna 
umowa o treści zgodnej z § 5 rozporządzenia. 
 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław Ignaczak 
poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do projektu uchwa ły. 

 
Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski oznajmił, iż 

również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
wyłapywania bezdomnych zwierząt na terenie Gminy Dobra i dalszego postępowania z 
nimi. 
 
 
Przebieg głosowania:  
 
Na obecnych podczas głosowania 15 radnych: „za” – 15  „przeciw” – ------, „głosów 
wstrzymujących” – -------.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej stwierdził, iż uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr XIII/106/08 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27.02.2008 r. w sprawie 
wyłapywania bezdomnych zwierząt na terenie Gminy Dobra i dalszego postępowania z 
nimi stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 

 
7) Ustalenie okolicznościowych obchodów „Dni Dobrej” – nr XIIII/107/08 
 
Burmistrz p. Andrzej Piątkowski zaproponował  14 i 15 czerwca 2008 roku na 

okolicznościowe obchody „Dni Dobrej”.  
Aby się nie nakładały terminy, został on uzgodniony z innymi gminami. 
Przedstawił propozycję obchodów „Dni Dobrej”: 
- sobota  w godzinach dopołudniowych – zawody strzeleckie 
                w godzinach popołudniowych prezentacja dorobku kultury 
                w godzinach wieczornych odbędzie się koncert dwóch zespołów i dyskoteka 
- niedziela  -  festyn rekreacyjny dla samorządów gminy. 

 



 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław Ignaczak 
poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do projektu uchwa ły. 

 
Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski oznajmił, iż 

również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

 
Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem uchwały w 

sprawie ustalenie okolicznościowych obchodów „Dni Dobrej”, która została przyjęta przez 
Radę jednogłośnie  tj. na 15 radnych obecnych na sali podczas g łosowania za jej 
przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw - -----, głosy wstrzymujące - -----. 
 
Uchwała Nr XIII/107/08 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27.02.2008 r. w sprawie ustalenie 
okolicznościowych obchodów „Dni Dobrej” stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 

 
 

ad: 9. 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 
 Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski udzielając odpowiedzi wyjaśnił: 
 
− problem stojącej wody z prawej strony w m. Rzymsko jest znany p. Stacherskiemu – 

Dyr. Dróg Krajowych – sprawa ta  ponownie zostanie zg łoszona. 
 

− wymiana lamp – dwukrotnie przedstawiana była polityka oświetleniowa. Rok 2007 był 
rokiem oszczędnościowym, jest wymienionych 9 zegarów astronomicznych. 
Lampy będą wymieniane generalnie w całej gminie, a nie pojedynczo. Wspólnie 
zostanie ustalone gdzie zostaną wymienione. 
 

− za niskie pobory dla sołtysów – sprawa prowizji dla sołtysów i diet dla radnych w 
nabliższym czasie będzie rozpatrywana. 
 

− założenie asfaltu w m. Moczydła – pismo w tej sprawie wpłynęło, tą drogą są 
dowożone dzieci do szkoły, będzie wzięta pod uwagę wg.kolejności. 
Ruszyły prace na drogach, drogi obeschną ruszą równiarki. W sprawach dróg należy 
współpracować z p. Olejnikiem. Przetarg na żwir wygrał p. Matusiak. Żwir bEdzie 

 



dowożony, kolejność uzgadniać z p.Olejnikiem. 
 

− wycięcie drzew przy drodze od Skęczniewa – wniosek zostanie przekazany do 
Starostwa 

− sprawa oznakowań dróg, są ubytki, wnioski dot. oznakowania dróg powiatowych 
zostaną przekazane do Starostwa 

− przywóz tucznia / grubego żwiru/ na drogę, zostało to zrobione na zasadzie próby, 
będą wyciągnięte wnioski czy jest to korzystne. 

ad: 10. 
Wolne wnioski. 

Bu 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej p. Paweł Janicki przedstawił pismo 
Prezesa Instytutu Pamięci Narodowej Komisji Ścigania Zbrodni przeciwko Narodowi 
Polskiemu  dr hab. Janusza Kurtyka informujące, że na terenie gminy Dobra wciąż 
znajdują się nazwy ulic, będące w swej istocie formą gloryfikacji stalinizmu oraz 
działalności wymierzonej w niepodległość Polski. Są to ulice Marcelego Nowotki oraz 
Karola Świerczewskiego.  W piśmie został zawarty apel do władz samorządowych miasta 
Dobra o podjęcie niezwłocznych działań, ukierunkowanych na jak najszybsze dokonanie 
zmian nazw, które utrwalają sfałszowany obraz najnowszych dziejów Polski. 
Poinformował również, że w Echo Turku pojawił się artykuł w tej sprawie, że obecna rada 
poniesie winę, że nie zmieniono nazwy tych ulic. 
Pismo do załatwienia przekazał Burmistrzowi. Sprawa zmiany ulic może być połączona ze 
zmianą granic Długiej Wsi. Poprosił o zajęcie się tym problemem w I kw. 2008 roku i 
poinformowanie radnych. 
 Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą o pomoc finansową dla naszego 
mieszkańca p. Wojciecha Kicińskiego, który uległ wypadkowi podczas przeprowadzanych 
przez niego badań. 
 Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski zobowiązał się do natychmiastowych 
działań odnośnie uporządkowania nazwy ulic Nowotki i Świerczewskiego oraz granic 
Długiej Wsi. Po zebraniu wszystkich  informacji, radni będą poinformowani. 
Poprosił o włączenie się w akcję pomocy finansowej na rzecz ciężko poszkodowanego 
Wojtka Kicińskiego.  Poinformował, że chętni mogą wpłacać pieniądze w Sekretariacie 
Urzędu u p. E. Zasiadczyk. 
 Radny Jarosław Dulin – zwrócił się z pytaniem, na jakich zasadach odszedł 
Sekretarz Bogdan Kmieć. 
 Burmistrz udzielił odpowiedzi, że Pan Bogdan Kmieć  przeszedł na stanowisko 
Kierownika do spraw gospodarczych, w miesiącu listopadzie nabył prawa emerytalne, 
otrzymał 3 miesięczne wypowiedzenie oraz nagrodę jubileuszową. Z całą 

 



odpowiedzialnością stwierdził, że Pan Kmieć otrzymał wszystkie należności finansowe, 
które mu się należały. 
 Radny Rady Powiatu Tureckiego p. Wojciech Rusek, zwrócił uwagę, aby wnioski do 
Starostwa Powiatowego były zgłaszane na piśmie. Obecnie na wycięcie krzewów w 
budżecie powiatu przeznaczono 50 tys. z ł i prace te będą robione. 
 Radny Jan Dzierdzicki poruszył sprawę częstego psucia chodnika przy b.restauracji 
na ul. Dekerta przez wjeżdżające na plac samochody. Nikt nie interesuje się jego 
naprawą. 
 Burmistrz stwierdził, że z miejscem tym jest problem. Nie bez winy jest również 
obecny właściciel tego budynku p. Antoniak. Jest gotów do negocjacji z p. Antoniakiem i 
ze Starostwem aby poszerzyć ten plac. 
 Pan Józef Frątczak /soł. Piekary/ uznał, że uchwała o wyłapywaniu bezdomnych 
zwierząt jest nierealna, kto będzie łapał czyjeś psy. Ludzie nagminnie  wyrzucają te 
zwierzęta. Ustawa powinna być znowelizowana lub uchylona. 
Innych wniosków nie zgłoszono. 
 
 
ad: 11. 

Zamknięcie obrad. 
 
 W związku z tym, że porządek XIII sesji Rady Miejskiej w Dobrej został wyczerpany 
przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Paweł Janicki o godz. 1150 zakończył obrady XIII 
sesji dziękując wszystkim za przybycie i udział w obradach. 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
(Nagrany przebieg sesji znajduje się w biurze Rady i będzie przechowywany przez okres 
5 lat). 
 
     Protokołowała:              Przewodniczył: 

                                 

 


